
Z A P I S N I K  
sa 20. sjednice Općinskog vijeća Općine Rugvica 

održane 30.11.2023. godine sa početkom u 08,00 sati 
u vijećnici Općine u Rugvici, Trg dr. Franje Tuđmana 1. 

 
Nazočni: g. Nenad Jakšić, g. Emil Majstorović, g. Velimir Krznar, gđa. Violeta 
Molnar, gđa. Tea Kolčić, g. Tomislav Mayer Kralj, gđa. Ivana Jakovljević, g. Ivica 
Gavran, gđa. Paula Jozipović. 
Izočni: g. Ilija Ravlić, gđa. Ruža Miletić, g. Ivica Legin, g. Željko Vojković 
 
Ostali nazočni: g. Mato Čičak, općinski načelnik, 
                           gđa. Ana Baštijanović, Službenica ovlaštena za privremeno   
                           obavljanje poslova pročelnika JUO-a, 
                           gđa. Slavica Kalaica, voditeljica Odsjeka za prostorno planiranje i  
                           komunalne djelatnosti, 

 g. Dražen Vlahović, predsjednik Vatrogasne zajednice Općine 
Rugvica, 

 gđa. Terezija Mirković Berković, Urbanistički institut Hrvatske d.o.o., 
 gđa. Ilma Begović, Urbanistički institut Hrvatske d.o.o., 

                           gđa. Anamarija Šprihal, novinarka Dugoselske kronike, 
     g. Igor Đuran, novinar 01 portala. 
Zapisničarka: Marija Čabraja. 
 
Sjednicu otvara g. Nenad Jakšić, predsjednik Općinskog vijeća, pozdravlja nazočne, 
utvrđuje da je sjednici od 13 vijećnika nazočno 9, dakle, postoji kvorum za pravovaljano 
donošenje odluka, te predlaže dnevni red uz izmjenu redoslijeda točaka, tako da točka 
„9. Odluka o donošenju III. ciljanih izmjena i dopuna UPU Poduzetničke zone Rugvica-
sjever” postane točka broj „3“ a da se ostale točke pomaknu za toliko, sa čime se 
vijećnici slažu, te se nakon glasovanja jednoglasno, sa 9 glasova „za“ usvaja sljedeći  
 

D N E V N I R E D 

1. Verifikacija zapisnika sa 19. sjednice Općinskog vijeća održane 07.11.2023. 
god., 

2. Pitanja i prijedlozi, 
3. Odluka o donošenju III. ciljanih izmjena i dopuna UPU Poduzetničke 

zone Rugvica-sjever  
4. Izvješće Vatrogasne zajednice Općine Rugvica, za vremenski period 

od 01.01.2022. do 31.12.2022. god. 
5. V. izmjene i dopune proračuna Općine Rugvica za 2023. godinu i 

projekcije za 2024. i 2025. god., 
a) IV. Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za  2023. god., 
b) III. izmjene i dopune Programa javnih potreba u sportu Općine Rugvica 

u 2023. god., 
6. Proračun Općine Rugvica za 2024. godinu s projekcijama za 2025., i 2026., 

godinu, 
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a) Odluka o izvršenju proračuna Općine Rugvica za 2024. godinu, 
b) Program gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 

2024.godinu, 
c) Program održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 

2024. godinu, 
d) Program javnih potreba u kulturi Općine Rugvica u 2024. godini, 
e) Program javnih potreba u socijalnoj skrbi Općine Rugvica u 2024. godini, 
f) Program javnih potreba u sportu Općine Rugvica u 2024. godini, 
g) Program korištenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim 

zemljištem u vlasništvu  Republike Hrvatske  za Općinu Rugvica u 
2024. godini, 

7. Zaključak o raspisivanju natječaja za prodaju zemljišta u (poduzetničkoj) 
radnoj zoni Rugvica- sjever, 

8. Zaključak o imenovanju članova Povjerenstva za provedbu natječaja za 
prodaju zemljišta u (poduzetničkoj) radnoj zoni Rugvica-sjever, 

9. Zaključak o isplati božićnice umirovljenicima, korisnicima zajamčene 
minimalne naknade i  korisnicima nacionalne naknade za starije osobe u 
2023. godini. 
 

Ad. 1. 
Općinsko vijeće jednoglasno, sa 9 glasova “za” donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
Verificira se zapisnik sa 19. sjednice Općinskog vijeća održane 07.11.2023. god. 

 
Ad. 2. 

A) g. Ivica Gavran postavlja pitanje, potaknut nedavnim događanjem – prometna 
nesreća, je li moguće postaviti ležeće policajce na toj cesti ili bilo što u svrhu da se 
izbjegne tako nešto da ne bi slučajno bilo smrtnih slučajeva? 

g. Mato Čičak odgovara kako je u pitanju državna cesta i da je jako teško postaviti 
ležeće policajce na nju. Ističe kako je Općina u procesu javne nabave triju kamera za 
snimanje brzine te je upravo jedna predviđena za tu dionicu. Navodi kako bi kamere 
trebale doprinijeti rješenju problema s nepropisnim brzinama. Kao veliki problem 
ističe preoterećenost ceste zbog prevelike gustoće prometa. 
B) g. Emil Majstorović iznosi osobno mišljenje kako su i odvojnici koji su stavljeni sa 
strane županijske ceste na pojedinim dionicama, doprinijeli smanjenju brzina budući 
da su vozači oprezniji kako ne bi zapeli za njih.  
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa je predsjednik Općinskog vijeća zaključio 
raspravu po ovoj točci dnevnog reda. 
 

Ad. 3. 
g. Nenad Jakšić poziva predstavnice iz Urbanističkog instituta Hrvatske na kratko 
izlaganje.  
gđa. Terezija Mirković Berković pozdravlja nazočne, te najvaljuje kolegicu gđu. Ilmu 
Begović koja će prezentirati Izmjene i dopune plana koje su rađene u skladu s 
Odlukom o izradi koje je vijeće donijelo, a tema je definiranje namjene unutar 
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obuhvata plana s minimalnim povećanjem obuhvata u skladu s prostornim planom, 
a sve u svrhu potreba Imunološkog zavoda. 
gđa. Ilma Begović pozdravlja nazočne te u ime izrađivača ukratko prezentira III. 
ciljane izmjene i dopuna UPU Poduzetničke zone putem prezentacije, te navodi kako 
je razlog za izradu proširenje prostornog obuhvata UPU-a u cilju omogućavanja 
izgradnje Imunološkog zavoda.  
 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 
9 glasova „za“ donosi 

O D L U K U 
o donošenju III. ciljanih izmjena i dopuna UPU Poduzetničke zone Rugvica-sjever 

 
Ad. 4. 

g. Nenad Jakšić poziva predsjednika Vatrogasne zajednice Općine Rugvica na kratko 
izlaganje. 
g. Dražen Vlahović ističe kako se trude ispuniti sve zadaće koje su im zadane. 
Izuzetno se zahvaljuje Općini, načelniku i vijećnicima na povećanju dodjeljenih 
sredstava od kojih je većina utrošena na nabavku opreme. Uspješno je završeno pet 
projekta koje su odradili DVD-ovi sčime su se uprihodila dodatna sredstva i preko 
1.500.000,00 kuna te su sva sredstva iskorištena u nabavku opreme. Ističe kako je 
oprema dosta skupa. Ponosno ističe kako su uspješno odradili intervenciju na 
prometnoj nesreći – izvlačenje 5 osoba iz zdrobljenog auta. Ističe kako je godina bila 
zahtjevna, elementarne nepogode, izlijevanje Save, a povećanje intervencija je preko 
500%.  
g. Nenad Jakšić zahvaljuje na svim doprinosima za Općinu Rugvicu. 
g. Mato Čičak priključuje se zahvalama budući da je protekle godine bilo toga puno, 
a najznačajnija je kritična situacija u 8. mjesecu sa rijekom Savom. Uspješno je 
provedena i nabavka novog vatrogasnog vozila. U budućnosti će se težiti da se 
najveća općinska operativna snaga što bolje opremi kako bi bili spremni za sve 
situacije. Nadovezuje zahvale i za Stožer civilne zaštite. 
gđa. Ivana Jakovljević priključuje se pohvalama vatrogascima te predlaže ideju da 
bolje informiraju ljude o svojim doprinosima u vidu npr. dana otvorenih vrata. 
g. Dražen Vlahović zahvaljuje na prijedlogu te kaže kako rade na sličnom projektu te 
da već sudjeluju u vrtićima i da planiraju djelovanje proširiti na osnovnu školu. 
g. Tomislav Mayer Kralj postavlja pitanje kako je proračun VZO Rugvice uspio 
ispratiti sve intervencije budući da ih je bilo puno više u odnosu na prošlu godinu te 
daje pohvalu za to. 
g. Dražen Vlahović odgovara da je Općina povećala sredstva te da su DVD-ovi s 
nekim manjim projektima isto doprinijeli tomu. 
g. Emil Majstorović priključuje se pohvalama za sve što čine za mještane i samu 
Općinu te postavlja pitanje kakvo je stanje sa brojnosti članova. 
g. Dražen Vlahović odgovara da izdvajaju maksimalno sredstva što mogu za 
ulaganje u djecu i razne radionice su namjenjene upravo djeci. Očekuje da će nekada 
u budućnosti ta djeca biti dobri operativci i povećati brojnost članova. Radi se 
dodatni plan financiranja za DVD-ove što uključuje bodovanje te se svaka aktivnost 
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dodatno cijeni što bi mogao biti poticaj novim članovima, a  u najmanju ruku 
zadržati postojeće članove. 
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja 
jednoglasno, sa 9 glasova „za“ donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
Prihvaća se Izvješće Vatrogasne zajednice Općine Rugvica, za vremenski period od 
01.01.2022. do    31.12.2022. god. 
 

Ad. 5. 
g. Nenad Jakšić poziva gđu. Paulu Jozipović ispred Odbora za financije i proračun na 
kratko izlaganje. 
gđa. Paula Jozipović kao članica Odbora iznosi zaključak koji je jednoglasno donesen 
kojim se predlaže Općinskom vijeću donošenje ovih V. Izmjena i dopuna proračuna 
za 2023. godinu. Ukratko navodi: predlaže se da se u V. izmjenama i dopunama 
proračuna općine Rugvica za 2023. godinu u Programu 002 Priprema i donošenje 
akata iz djelokruga izvršne vlasti doda nova stavka Usluge tiska u iznosu od 
20.000,00 eura, u Programu 008 Program javnih potreba u sportu poveća stavka 
Sredstva za redovnu djelatnost sportskih klubova za 38.000,00 eura sukladno 
zahtjevu Zajednice sportskih udruga Općine Rugvica, te u Programu 012 Program 
izgradnje i izvanrednog održavanja objekata za opće društvene potrebe planira 
stavka Nadogradnja Dječjeg vrtića Medvjedići Rugvica koja je prvobitno bila 
smanjena. 
g. Mato Čičak kaže da je povećana stavka nova nabavka automobila, Stavka 
održavanja kapitalnih objekata je povećana zbog potrebe promjene plinskih bojlera, 
stavka naknada za novorođenu djecu je povećana zbog prošlogodišnje odluke. Ističe 
ostvarenje proračuna koje je preko 8 mil. € što je najveće do sada. 
 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 
9 glasova „za“ donosi 
 
V. izmjene i dopune proračuna Općine Rugvica za 2023. godinu i projekcije za 
2024. i 2025. god., 
a)IV. Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture za  2023. god., 
b)III. izmjene i dopune Programa javnih potreba u sportu Općine Rugvica u 2023. 
god. 
 

Ad. 6. 
g. Nenad Jakšić poziva gđu. Paulu Jozipović ispred Odbora za financije i proračun na 
kratko izlaganje. 
gđa. Paula Jozipović kao članica Odbora iznosi zaključak koji je jednoglasno donesen 
kojim se predlaže Općinskom vijeću donošenje proračuna Općine Rugvica za 2023. 
godinu s projekcijama za 2025. i 2026. godinu, kojim se predlaže se da se u Proračun 
Općine Rugvica za 2024. s projekcijama za 2025. i 2026. godinu, u Programu 009 
Održavanje kapitalnih objekta i objekata i uređaja komunalne infrastrukture stavka 
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Zimska služba i Održavanje cesta i drugih javnih površina planira sukladno 
Programu održavanja kapitalnih objekta i objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture, te u Programu 012 Program izgradnje i izvanrednog održavanja 
objekata za opće društvene potrebe planira se  nova stavka Županijska cesta 3305 – 
sufinanciranje u iznosu od 100.000,00 eura. 
g. Nenad Jakšić poziva načelnika g. Mato Čičak kao predlagatelja Proračuna da 
ukratko  izvjesti o istom.  
g. Mato Čičak govori kako Općina ima dosta prošlogodišnjih stavki koje su 
prijavljene na EU fondove poput Sportskog centra koji bi se trebao graditi I koji sam 
nosi stavku od 8 mil. €, zatim Kulturno interpretacijski centar koja je u postupku 
Natječaja vrijednosti oko 3 mil. €, u zoni prometnice od 1 mil. € koji su u postupku 
javne nabave i uskoro će natječaj, prometnica kod KFK vrijednosti 1 mil. €, u 
postupku savjetovanja su svi nogostupi vrijednosti oko 1,3 mil. € ujedno su i u 
postupku nabave. Stavka projektiranja novog Doma zdravlja oko 600.000,00 € + PDV, 
novi dom u Jalševcu Nartskom koji je oko 250.000,00 €, u postupku Javne nabave je i 
nadogradnja Dječjeg vrtića od 1 mil. €, taj postupak traje dugo jer se morala napraviti 
kompletna dokumentacija te bi početkom iduće godine trebala početi gradnja istoga. 
Prijedlog mini tržnice u Jalševcu Nartskom, izgradnja biciklističkih staza, paneli 
povijesti, stanogradnja za mlade obitelji, zimska služba sukladno planiranom i 
sklopljenom ugovoru. Ukratko je izloženo budući da je Proračun jako velik. 
g. Nenad Jakšić napominje kako do trenutka ove točke nije zaprimljen niti jedan 
pismeni amandman na ovaj Proračun. 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 
9 glasova „za“ donosi 
 
Proračun Općine Rugvica za 2024. godinu s projekcijama za 2025., i 2026., godinu, 
a) Odluka o izvršenju proračuna Općine Rugvica za 2024. godinu, 
b) Program gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2024.godinu, 
c) Program održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2024. 

godinu, 
d) Program javnih potreba u kulturi Općine Rugvica u 2024. godini, 
e) Program javnih potreba u socijalnoj skrbi Općine Rugvica u 2024. godini, 
f) Program javnih potreba u sportu Općine Rugvica u 2024. godini, 
g) Program korištenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u 

vlasništvu Republike Hrvatske  za Općinu Rugvica u 2024. godini, 
 

Ad. 7. 
g. Nenad Jakšić upoznaje nazočne kako se radi o čestici u poduzetničkoj zoni te se za 
istu raspisuje natječaj. 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 
9 glasova „za“ donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
o raspisivanju natječaja za prodaju zemljišta u (poduzetničkoj) radnoj zoni Rugvica- 
sjever 
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Ad. 8. 
g. Nenad Jakšić poziva gđu. Ivanu Jakovljević ispred Odbora za izbor i imenovanje 
da upozna nazočne sa zaključkom Odbora. 
gđa. Ivana Jakovljević kao članica Odbora za izbor i imenovanje iznosi zaključak koji 
je jednoglasno donesen kojim se predlaže Općinskom vijeću da se u Povjerenstvo 
imenuju g. Emil Majstorović kao predsjednik, te članovi: g. Velimir Krznar, gđa. 
Violeta Molnar, g. Ivica Gavran i g. Tomislav Mayer Kralj. 
 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 
9 glasova „za“ donosi 

Z A K L J U Č A K 
o imenovanju članova Povjerenstva za provedbu natječaja za prodaju zemljišta u  
(poduzetničkoj) radnoj zoni Rugvica-sjever, 
 

Ad. 9. 
g. Nenad Jakšić ukratko navodi da je ovo Odluka koja se donosi svake godine te da 
će božićnica iznositi 40,00 € te predlaže da se razmotri  mogućnost odobravanja 
božićnice korisnicima prava na osobnu invalidninu, sa čime je razgovarao sa 
načelnikom. 
g. Mato Čičak navodi kako je taj prijedlog prihvatljiv te moli vijećnike da se time 
usuglase i izglasaju ovaj zaključak kako bi uz umirovljenike, korisnike zajamčene 
minimalne naknade I nacionalne naknade za starije, pravo na božićnicu imali i 
korisnici prava na osobnu invalidninu. 
g. Nenad Jakšić navodi kako smatra da je ovo dobra ideja te poziva vijećnike da 
izglasaju ovaj zaključak na način da pravo na božićnicu ostvare i korisnici osobne 
invalidnine, sa čime se vijećnici slažu. 
 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 
9 glasova „za“ donosi 

Z A K L J U Č A K 
o isplati božićnice umirovljenicima, korisnicima zajamčene minimalne naknade,  
korisnicima nacionalne naknade za starije osobe u 2023. godini. 
 
 
 
Predsjednik Općinskog vijeća zaključio je sjednicu u 08,41 sati. 

 
 
KLASA: 021-05/23-01/13 
URBROJ: 238/26-23-3 
 
Zapisničarka:    PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA 
  
Marija Čabraja          Nenad Jakšić 
 
 


